	 شعاع كابيتــال ش.م.ع "الشركة"
نموذج ترشُّح وتعهُّد عضو مجلس إدارة


بناءً على دعوة  الترشح لمجلس الإدارة الصادرة عن الشركة بتاريخ 31 مارس 2021، فإنني أُرشِّح نفسي عضواً بمجلس الإدارة بشركتكم الكريمة.

وأقرُّ باستيفائي الشروط المُبينة في القانون الاتحادي رقم 2 لسنة 2015 بشأن الشركات التجارية وتعديلاته،وكذلك النظام الأساسي للشركة.

ووفقاً لأحكام المادة (10) من قرار رئيس مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية و السلع رقم (3/ر.م) لسنة 2020م بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة ، والمادة 19 من النظام الأساسي للشركة، فإنني أتعهد بما يلي:

1) الالتزام بأحكام قانون الشركات التجارية وتعديلاته والقرارات المنفذة له، والنظام الأساسي للشركة، وأن أبذل عناية الشخص الحريص في أداء عملي.
2) ألا أخالف أحكام المادة 149 من قانون الشركات التجارية.
الاسم:

التوقيع:

التاريخ: ____  / _____/ 2021
المستندات المرفقة 

1) سيرة ذاتية توضح بالتفصيل خبراتي الفنية ومؤهلاتي العلمية، وتحديد الصفة المُرشح لها (تنفيذي/غير تنفيذي - مستقل/غير مستقل).
2) بيان يوضح أسماء الشركات والمؤسسات التي أزاول العمل فيها أو أشغل عضوية مجالس إدارتها، وأي أعمال قد تكون مُنافسة (سواء كان ذلك بشكل مباشر أو غير مباشر) لأعمال الشركة.
3) بيان يوضح الشركات التي  أساهم أو أملك حصصاً فيها، وعدد الحصص والأسهم التي أملكها في هذه الشركات.
	 SHUAA Capital psc (the “Company”)
Board Member Nomination Form And Undertaking



Based on the Board of Directors’ election invitation issued by the Company on 31st March 2021, I hereby nominate myself to become a board member of your honorable Company. 

I declare that I satisfy the conditions set forth in Federal Law No. 2 of 2015 concerning Commercial Companies and its amendments,  and also the Company’s Articles of Association.

As per articles (10) of the chairman of the Securities and Commodities Authority’s board of directors’ decision no. (3/ R.M) of 2020 concerning approval of joint stock companies governance guide and article 19 of the Company’s articles of association, I, also, hereby, undertake that: 

1) I will comply with the provisions of the Commercial Companies Law, its amendments and implementing regulations, and the Company's articles of association and will carry out my duties with the care of a prudent individual; and 

2) I will not breach Article 149 of the Commercial Companies Law. 

Name:

Signature:

Date:  ___ / ___ / 2021                           
Supporting documents: 

1) A resume detailing my technical expertise and qualification level, specifying the capacity I am being nominated for (executive/non-executive – independent/non-independent)

2) A statement showing the names of the companies and corporations where I work or am a member of its Board of Directors, and any business that might be competitive (whether directly or indirectly) with the Company’s activities. 

3) A statement showing the companies in which I am a shareholder or stakeholder in its equity, and the number of stocks and shares held in such companies.
